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Zaal 1 

 

Aanwezig De heer F. van Kemenade, mevrouw R. Scholten, mevrouw M. Metiarij, mevrouw I. 
Wortelboer, mevrouw L. Nesselaar, mevrouw P. Claus, mevrouw R. Haan, mevrouw L. 
Kikkert, De heer W. van de Kolk, de heer H. Grootjans 

Gasten  

Afwezig  

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
De heer Van Kemenade opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. In het bijzonder worden de heren Van de Kolk en Grootjans van 
harte welkom geheten bij hun eerste vergadering van de participatieraad. 
 
Als toevoeging op de agenda wordt besproken wie mevrouw Nesselaar 
gaat vervangen omdat ze er binnenkort uit gaat. Dit wordt bij agendapunt 
4 besproken.  
  

 

2. Mededelingen 
Jaarverslag 2016 
Aan iedereen die in 2016 actief zijn geweest is de vraag gesteld om 
tekstvoorstellen aan te leveren. Hier is geen format voor. Mevrouw 
Scholten gaat uit van de opzet van vorig jaar. Het verzoek is om dit z.s.m. 
te doen zodat dit punt ook snel afgerond kan worden. Afgesproken wordt 
om de tekstvoorstellen binnen 3 weken aan te leveren bij mevrouw 
Scholten.  
 
Voor het jaarlijkse etentje hebben twee leden laat ingeschreven waardoor 
dit even op zich heeft laten wachten. Er is 1 datum, te weten op 3 februari 
a.s. waarop (bijna) iedereen kan. Deze datum wordt dan ook gepland, 
informatie hieromtrent wordt nog gemaild. In principe is Hotel De Jonge 
het uitgangspunt om half zes met partner. Indien iemand een 
bijzonderheid heeft is het verzoek om dit nog even te mailen naar de heer 
Van Kemenade.  
  

 

3. Welkom nieuwe leden en voorstelronde 
Tijdens de vergadering heeft er een voorstelrondje plaatsgevonden.  
 

 

4. Indelen aandachtsvelden nieuwe leden 
Voor de thema’s Jeugd, Kwetsbare mensen doen mee en Eigen kracht 
voorop zijn vacatures.  
Er zijn 5 thema’s welke binnen de gemeente gehanteerd worden. 
Overal in de gemeente zijn kwetsbare mensen. Het verschil met eigen 
kracht voorop is dat eigen kracht bij kwetsbare mensen minder of niet 
aanwezig is.  
 
Binnen de participatieraad is gekeken om de klus te verdelen binnen de 
aandachtsgebieden. Deze gebieden zijn nooit scherp te scheiden. Indien 
er een advies gegeven wordt is het een advies van de gehele raad. Het 
gebied wordt verdeeld met de taakvelden, hierdoor vereenvoudig je de 

 



communicatie met de gemeente, maar ook kun je op deze manier gebruik 
maken van de kwaliteit en kennis van de leden.  
 
Mevrouw Scholten vraagt zich af er misschien een herindeling gemaakt 
moet worden binnen de diverse thema’s. Mevrouw Claus geeft aan dat de 
contacten die er nu zijn wel prettig zijn. De gemeente heeft Assenaren 
voor elkaar en Eigen kracht voorop ook grotendeels samengevoegd. 
In overweging kan dan ook worden genomen om Assenaren voor elkaar 
en Eigen kracht voorop samen te voegen waar dan 3 leden op ingezet 
kunnen worden. 
Voor de Kwetsbare mensen kunnen dan ook 3 leden ingezet worden.  
 
De komende maanden zal het voor de nieuwe leden ook wat concreter 
worden en zijn er ook sprekers aanwezig waardoor er meer informatie 
komt. Op dat moment kan altijd nog een keuze door de nieuwe leden 
worden gemaakt waar hun voorkeur qua thema naar uit gaat.   
De nieuwe leden ontvangen nog de relevante informatie van de 
Participatieraad.  
 
Voor jeugd is het lastig om in te vullen. Mevrouw Scholten kan dit niet 
combineren met haar eigen werk omdat dit teveel raakvlakken heeft. Het 
is echter wel fijn indien iemand z.s.m. bij de jeugd aansluit omdat 
mevrouw Nesselaar er binnenkort een tijdje uit is. Er moeten nog 2 leden 
aangetrokken worden die dan allebei voor de jeugd zijn. Mevrouw 
Metiarij kan de komende tijd meelopen met mevrouw Nesselaar zodat er 
wel wat overgedragen kan worden op het gebied van jeugd.  
 
Voor de introductie van de nieuwe leden is het goed om dit op twee 
velden te laten plaatsvinden. Mevrouw Claus wil het inwerkprogramma 
doen voor de algemene inhoud. Hierbij kunnen dan ook de punten 
meegenomen worden die bij het werkgebied van mevrouw Claus horen. 
Mevrouw Claus gaat hiervoor een afspraak maken. Daarna zullen de 
huidige leden van de andere thema’s ook de nieuwe leden inwerken.  
 

5. Vaststelling verslag en actielijst 14 december 2016 
Het verslag van de vergadering van 14 december 2016 wordt zonder 
wijzigingen vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
Werkbezoek → dit is in januari niet gelukt. Mevrouw Scholten is aan het 
plannen met Aletho. Zodra mevrouw Metiarij iets weet laat ze dit ook 
weten.  
 
De nieuwe leden worden toegevoegd in de app-groep. Tevens werkt de 
heer Van Kemenade de telefoonlijst bij en gaat dit mailen naar de leden.  
 
De gemeente heeft gebeld met de heer Van Kemenade inzake de website. 
Hier wil de gemeente kritisch naar kijken en de gemeente wil graag weten 
hoe de Participatieraad hier tegenaan kijkt. Hier komt een mail van en 
deze zal de heer Van Kemenade dan doorsturen naar iedereen.  
 
Actiepunten: 
Voortgang buurtteams → de bedoeling is dat de werkgroepen contact 
opnemen met de buurtteams.  

 



Schuldhulpverlening adviesaanvraag → de gemeente gaat hier in februari 
opiniërend mee aan de slag. De heer Grootjans geeft aan dat hij hier 
interesse in heeft en hij gaat tevens de komende jaren werken voor een 
vriendin die bewindvoerder is. Mevrouw Claus geeft aan dat het fijn is 
indien er iemand een toelichting gaat geven hierover binnen de 
Participatieraad. De vraag is hoe het nu staat met de adviesaanvraag.  
De heer Van Kemenade gaat mevrouw Van Haeften hierover morgen 
bellen, daarna wordt gekeken wanneer Maarten Ton kan komen om een 
toelichting te geven.  
 

6. Afspraken maken m.b.t. inzet monitor 
Vorige keer is besproken om de monitor te vergelijken met de voorgaande 
monitor. Dit moet meer als afspraak vastgelegd worden. Inhoudelijk 
wordt dit niet opgepakt.  
  

 

7. Samenwerking Participatieraad 
Voor de nieuwe leden is het wel handig om te weten dat Corrie 
Overbeeke bij de RCPA zit. Ook wordt voor de nieuwe leden aangegeven 
dat er ook contact is tussen de twee raden om te kijken of er samen 
gewerkt kan worden of juist niet. Per maand zitten de voorzitters en 
secretarissen bij elkaar om informatie uit te wisselen.  
Ook is het goed dat de werkgroepen contact houden met de werkgroepen 
op hun gebied binnen de RCPA.  
 

 

8. Ingekomen en uitgegane stukken 

- Uitgangspunten gezamenlijk inkoop 22-11-2016 
- Gezamenlijke aanbesteding WMO-hulpmiddelen 20-12-2016 

 

 

9. Signalen uit het veld en rondvraag 
Mevrouw Claus → is bezig met het lijstje van het inwerken en afgevraagd 
wordt of alles per mail gestuurd moet worden of niet. Ook het 
huishoudelijk reglement moet misschien een keer aangepast worden, 
evenals een afwisselingsrooster. Het huishoudelijk reglement zal 
geagendeerd worden voor april 2016. 
De heer Van de Kolk → hoorde dat er nog nieuwe leden nodig zijn. Hij 
geeft aan dat de zwaarte van de advertentie behoorlijk is. Tip is om de 
advertentie uitnodigend te maken. Mevrouw Scholten geeft aan dat dit 
inmiddels is aangepast.  
De heer Van de Kolk → geeft aan dat hij praktisch is ingesteld ook voor 
het inwerken kan hij gewoon gebeld worden. Ook kunnen de nieuwe 
leden overal bij aansluiten om informatie te krijgen.   
Mevrouw Haan → geeft aan dat het onzeker is wat Resto van Harte dit 
jaar gaat doen. Indien er geen extra subsidie van de gemeente komt dan 
stopt dit per februari. Geopperd wordt om hier tijdens een informele 
vergadering een keer naar toe te gaan.  
Mevrouw Haan → geeft aan dat de mantelzorgwaardering bij veel 
bewoners niet bekend is en hierover is ook niets terug te vinden.  
Mevrouw Kikkert → geeft aan deze ronde de sollicitatiegesprekken te 
hebben gevoerd en er wordt afgevraagd of het handig is om een vaste 
sollicitatiecommissie te hebben. Hierbij kunnen dan mevrouw Claus en 
mevrouw Kikkert de basis zijn. De heer van Kemenade geeft aan dat hier 
in ieder geval ook de voorzitter of secretaris bij moet zitten. Hierover zal 
nog een keer gediscussieerd worden. De heer Grootjans heeft aangegeven 

 



dat hij een prettig sollicitatiegesprek heeft gehad.  
Mevrouw Kikkert → geeft aan dat het contact met de gemeente stroef 
loopt. Wederom is er een afspraak afgezegd.  
De heer van Kemenade → geeft aan dat hij privé zaken doet met de 
gemeente inzake huishoudelijke hulp. De tarieven zijn verhoogd met 2,50 
per uur met ingang van 2017. Daarnaast wordt er geen rekening verstrekt 
aan de cliënt. Dit houdt ook in dat de gemeente rekeningen krijgt en 
betaald die door de cliënten nooit gecontroleerd zijn.  
 

10. Sluiting 
De heer van Kemenade sluit vervolgens de vergadering om 22.00 uur en 
wenst iedereen wel thuis. 

 

 
 


